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Protokollsanteckning 
 
Stadsrevisionens sammantagna bedömning är att Borås Stads skogsförvaltning i vissa delar 

inte är ändamålsenlig. Kommunstyrelsen och Tekniska nämnden behöver enligt 

Stadsrevisionens bedömning genomföra en omprövning av styrning och redovisning när det 

gäller förvaltningen av Borås Stads skogar. Vidare föreslår Stadsrevisionen ett antal 

förbättringsåtgärder som bör genomföras. Bland annat påpekar Stadsrevisionen det saknas 

strategiska måldokument både för avkastningskrav och målsättning avseende Borås Stads 

skogsinnehav. Stadsrevisonen rekommenderar Kommunstyrelsen att tillsammans med 

Tekniska nämnden arbetar fram ett nytt strategiskt måldokument.  

 

Sverigedemokraterna delar Stadsrevisionen åsikt i frågan. 2020-09-24 inlämnade Kristian 

Silbvers (SD) och Leif Häggblom (SD) motionen ”Skogens är stadens tillgång”, som bland 

annat föreslår att liknande strategiskt måldokument ska framtas. Vi kan notera att de 

senaste decenniernas utveckling inom skogsbruket har öppnat upp för helt nya möjligheter 

inom skogsbruket där produktionsskog inte längre står i motsatts till biologisk mångfald. 

Med andra ord så är det idag möjligt att bedriva ett aktivt skogsbruk med ekonomi som 

ledstjärna samtidigt som vi skapar varierade habitat. Borås Stad är en stor markägare och 

genom att ha en god strategi för stadens produktionsskogar kan staden öka intäkterna som i 

sin tur kan användas till vår välfärd. Samtidigt kan vi även skapa större diversitet av habitat, 

naturupplevelser och ökat foderförråd för vilt. 

 

Sverigedemokraterna anser att framarbetandet av ovanstående strategiska styrdokument är 

ytterst angeläget, så att vi både ges möjlighet att värna om en biologisk mångfald och 

skattekollektivets ändliga resurser. 

 

 

För Sverigedemokraterna, 

 

 

 

Andreas Exner (SD)  Kristian Silbvers (SD) 

Kommunalråd  Ledamot, kommunstyrelsen 


